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Geluidswerende constructies A50 Niftrik en  
Hernen  
 

Motie van de fractie van CDA Wijchen 
Eerste indiener motie: Björn Derksen 

 

De gemeenteraad van de gemeente Wijchen in openbare vergade-

ring bijeen op 6 juli 2017 

 

De gemeenteraad, gehoord de beraadslaging, 

 

Overwegende, dat: 

 Niftrik en Hernen dagelijks geluidshinder ervaren van de A50.  

 Een groot deel van deze dorpen profijt zou hebben van een ge-

luidswerende constructie, zoals een wal of schermen.  

 De aanleg hiervan echter niet op de meerjarenplanning van 

Rijkswaterstaat staat.  

 De leefbaarheid in de dorpen op het spel staat. 

 

Geluidsschermen in Niftrik 

 Een recente informatiebijeenkomst van Rijkswaterstaat in 

Niftrik uitwees dat tot 2025 geen maatregelen te verwachten 

zijn van deze instantie.  

 Een raming van de kosten uitwijst dat het doortrekken van ge-

luidsschermen op de Maasbrug €400k kost.  

 De doelmatigheid van deze investering groot is, omdat veel 

bewoners in het dorp hierdoor dagelijks minder overlast gaan 

ervaren.  

 

Geluidswal in Hernen 

 De geluidswal achter de Hoge Rot aan de A50 bij Hernen niet 

lang genoeg is.  

 Bij de aanleg van de wijk het oorspronkelijk de bedoeling was 

deze grondwal langer zuidwaarts richting Hernenseweg door te 

trekken.  

 Een verlenging van deze geluidswal met 150 meter voor minder 

geluidsbelasting op de woningen zorgt.  

 Het merendeel van Hernen hier profijt van heeft.  

 Een raming van de kosten is dat per strekkende meter het aan-

brengen van een geluidswal €1k kost. De totale aanlegkosten 

komen daarmee uit op €150k. 

 

Roept het college op: 

 Uiterlijk 1 november 2017 onderzocht te hebben of Rijkswater-

staat bereid is de voorfinanciering van de kosten voor de aanleg 

van de geluidswerende constructies terug te betalen aan de 

Motie 9 
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gemeente; 

 Dan ook onderzocht te hebben of Rijkswaterstaat bereid is de 

onderhouds- en vervangingskosten vanaf het begin op zich te 

nemen.  

 Zodra de resultaten van het onderzoek bekend zijn, deze door 

te sturen aan de gemeenteraad.  

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fractie van CDA Wijchen, 

 

 

Björn Derksen 

 


